
 

 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, mevrouw Temmink, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 10 december 2014 om 16.30 uur in de oude 

Raadzaal op het Stadhuis. 

 

Afspraken en planning 

 

Op de LTA en de IM-lijst vindt u zoals gebruikelijk weer een aantal voorstellen (in blauw) 

tot wijziging resp. afvoeren. Zonder tegenbericht gaan wij ervan uit dat deze na de 

vergadering kunnen worden doorgevoerd.  

 

Meerjarenprogramma Verkeer & Vervoer 

 

Dit betreft een jaarlijks terugkerend document. Ik vestig echter uw aandacht op de passage 

hieronder betreffende de ingekomen stukken. Aan de daar genoemde collegebrief is dit 

meerjarenprogramma ook toegevoegd, alsmede het MJP Wonen.  

 

Locatieprofielen 

 

Eerder hebt u gesproken over het strategisch evenementenbeleid. Toen waren ook al de 

concept-locatieprofielen bekend zoals ze de inspraak zijn ingegaan. U hebt daarover toen een 

workshop gehad. Tevens hebt u in de raad nog een motie hierover aangenomen, Locaties in 

kaart. De definitieve locatieprofielen staan nu op de agenda, en de brief met de 

beantwoording van genoemde motie is toegevoegd. 

 

Evaluatie ecologisch beheer 

 

Deze collegebrief is geagendeerd op verzoek van de fractie van GroenLinks. Hun 

bespreekpunten zijn toegevoegd. 
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Ingekomen stukken 

 

Op de lijst van ingekomen stukken staat onder meer de collegebrief Ontwikkelagenda voor 

de stad. Ruimtelijke economische strategie 2015-2018. Dit is wat eerder de zgn. MUST-brief 

was, alleen veel uitgebreider. Tevens wordt hierin aangekondigd dat het college in 2015 een 

complete agenda wil gaan opstellen (lees: een nieuwe structuurvisie). Daarover wil men ook 

met de raad in gesprek, echter, deze brief zelf nodigt nog niet tot een dergelijk gesprek uit 

(niet vragend, maar stellend/informatief geformuleerd). Daarom is het voorstel de brief nu 

voor kennisgeving aan te nemen, maar het college wel uit te nodigen op korte termijn met 

een procesvoorstel / raadsbehandelplan te komen op weg naar die nieuwe agenda.  

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

 

Wolbert Meijer,  

Raadsadviseur 


